
Op de jaarvergadering van december 2011 werd Coby Keizer voor de zoveelste keer herkozen tot 

penningmeester. Het andere bestuurslid dat aftredend was, maar niet herkiesbaar, was Arend 

Biewenga. Arend heeft twee perioden van 4 jaar vol gemaakt. De opvolgers voor Arend stonden niet 

in de rij, maar Geeske wilde wel een tijdje meedraaien in het bestuur om te kijken of het wat voor haar 

was. Na een aantal maanden trad ze definitief toe tot het bestuur. De standaardzaken van een 

jaarvergadering werden afgehandeld en we kregen na de pauze plaatjes te zien. Coby vertoonde deze 

plaatjes, het betroffen opnamen van planten in de kassen van Anjo en Coby en van Ulrich Dosedal, en 

daarnaast opnamen van planten uit de natuur van Mexico.  

In januari gaf Coby opnieuw acte de présence. Nu bracht ze een reisverslag van Mexico, waarbij het 

noordwesten van Mexico bezocht werd (de omgeving van Barranca del Cobre), gevolgd door 

opnamen van de natuur tijdens de terugreis naar Mexico City.  

Februari kende een recordopkomst van 29 personen, althans voor 2012, want vroeger zal zo’n aantal 

aanwezigen normaal geweest zijn. Die hoge opkomst was wel een beetje geflatteerd, want de afdeling 

Drenthe (4 personen?) droeg bij aan dit hoge aantal. Jan Lubbers gaf een lezing over Noord-

Argentinië, een vrij dunbevolkt gebied met schitterende natuur, en natuurlijk met prachtige planten.  

Wim Alsemgeest vereerde onze afdeling in maart met een bezoek. Hij deed verslag van een reis die hij 

met Bertus Spee, en met een camper, gemaakt had in het zuidwesten van de USA. Vanuit Los Angeles 

werd een rondreis van een maand gemaakt waarbij met de camper 9000 km afgelegd werd. De focus 

lag voor Wim natuurlijk op de agaven, maar andere planten werden zeker niet versmaad.  

Op de clubavond in april hadden we de onderlinge verkoop van planten. Vorig jaar schreef ik al dat de 

belangstelling hiervoor langzamerhand terugloopt, en dat merkte je ook dit jaar weer, want er waren 

op die avond slechts 18 aanwezigen (hoewel er afdelingen zullen zijn die met zo’n aantal aanwezigen 

spontaan in jubelstemming geraken). Er werd verder een plant van de maand gepresenteerd, namelijk 

Escobaria vivipara (door Koos Zondervan), en daarnaast een groep planten, namelijk mammillaria’s 

van de serie Supertextae (door Anjo Keizer, de nadruk lag op Mammillaria crucigera). Het geplande 

reisje naar Duitsland werd uitgesteld omdat er onvoldoende auto’s beschikbaar waren. Van uitstel 

kwam echter afstel, want op de nieuwe datum bleken niet alle bezoekadressen geopend te zijn. 2013 

moet wat dat betreft een herkansing bieden.  

In de maand mei kwam Bertus Spee bij ons op bezoek om verslag te doen van een reis naar Namibië, 

een reis die hij met Wim Alsemgeest gemaakt had. Hoewel Namibië qua planten een beetje tegenviel 

volgens Bertus, kregen wij toch wel leuke plaatjes voorgeschoteld. Van deze lezing leerden wij ook 

dat we niet opnieuw in mei een lezing moeten organiseren, omdat het dan ’s avonds veel te licht is.  

Juni bracht het traditionele kasje kijken, dat werd deze keer gedaan bij Gerard Geling en Anjo en Coby 

Keizer. Daarnaast konden de liefhebbers (en dat waren er aardig wat) in juni naar de open dag van 

Ubink.  

In juli kon er andermaal kasje gekeken worden, en wel bij leden van de Ortsgruppe Bremen. Met 15 

personen werd dit uitstapje gemaakt. De trip werd besloten met een gezamenlijk etentje bij een groot 

Chinees restaurant.  

Ulrich Dosedal uit Rhauderfehn kwam in september bij ons op bezoek om een reisverslag te vertonen. 

Dit reisverslag betrof zijn bezoek aan de Mexicaanse staten Sonora en Baja California. Het was goed 

te merken dat Uli Dosedal gespecialiseerd is in echinocereussen, want daarvan kregen we diverse 

soorten te zien, waarvan vele in bloei.  

In de oktobermaand kwam Wiebe Bosma weer eens op bezoek. Hij vergastte ons op het tweede deel 

van zijn lezing over Rio Grande do Sul, een gebied in Brazilië dat rijk is aan succulenten. Wat 

cactussen betreft, kom je hier vooral Notocactussen en Frailea’s tegen.  

Op de laatste bijeenkomst, die van november, was Wolter ten Hoeve aan de beurt om plaatjes te laten 

zien van zijn meest recente reis naar Mexico, namelijk die van begin 2012.  

Bij onze bibliotheek is er een wisseling van de wacht geweest: Wil de Boer is jarenlang bibliothecaris 

geweest, maar heeft het stokje overgedragen aan Henk Wolven.  

De opkomst op de afdelingsavonden was in 2012 gemiddeld 19.9 leden en dat is weer eentje minder 

dan vorig jaar. Langzaam boeren we dus achteruit. Dat achteruitboeren valt ook te zien in het aantal 

leden, want het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2013 op 37 

(waarvan 1 donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er 3 sponsors. 

  

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden. 


